# 迎新活動的簡小介

## 

啟思一直秉承「幼兒為本」的 教學理念,從孩子的角度出 發,重視孩子的自主探索與 學習。而家長更可透過預約 參觀學校環境、了解啟思循 序漸進的課程,認識如何可 以讓孩子既學得有效,又 學得愉快。

# **寶寶初體驗** (2-4月)

會以小組遊戲的形式進行親子 活動,幫助孩子於玩樂中體驗 課堂生活,為入學作好準備, 同時也讓家長對老師及學 校有初步的認識。

# 師生互動 體驗日(5-6月)

通過師生互動的活動, 讓家長感受啟思老師充 滿愛心的教育,令孩子 對幼稚園生活有進一 步的認識,並實地體 驗學習的樂趣。

# 新生家長 入門講座 (11月)

孩子即將第一次上學,作為家長 應如何協助孩子更好適應學校的生 活?如何可以放心地讓孩子上學? 家長可透過講座了解具體的技巧 和方法,家校攜手定可助孩子 更易適應上學所帶來的種 種改變。

# 我和老師有個 約會(8月)

透過此次的聚會與溝通,班主任 會為家長講解上學流程、適應期需 注意事項及如何配合在家教導子 女,家長和幼兒也可藉此機會 對班主任有更深的認識和 了解。

# 歌迎加入啟 歌迎加入啟 歌迎 新

感謝家長為孩子報讀 啟思,為了加深大家對啟思 課程及學校生活的認識 了解,我們將舉辦一連串的 **迎新活動**。

### 重要日子摘要

🔆 註冊日

DN - 2022年12月 (面見後待通知確實日期)

KG-2023年1月5日至7日



# Velcoming Activities

#### Get to know Creative" in October & November

Creative has always upheld a "child-centered" educational philosophy, with an emphasis on self-exploration and learning autonomy. By appointment, parents will enjoy a tour of school facilities and understand our step-by-step curriculum that helps children thrive in joyful learning.

#### Fun at school

(Feb - Apr)

Through parent-child games in small groups, children will participate fully, enjoy play and get ready for school. Parents will become familiar with our teachers and school.

#### Teacher-child interactive days

(May - June)

Through teacher-child interactive activities, parents will get a feel of "love-filled" education practiced by Creative teachers. Children will also learn more about kindergarten life and experience joyful learning.

#### November Seminar

#### Parents Orientation for new students

How will you, as a new parent, help your child adjust to school life?

How to have a peace of mind and let your child go to school? Through this seminar, parents could learn first hand techniques and how school and family together will help children adjust to changes as they enter school.

#### I have a date with teacher in August

Through meeting with class teacher, parents will better understand the learning flow and what to watch out for during your child's adjustment. Our teachers will work with parents on how to guide children at home. Parents and children will also get to know their class teachers better.

# Avery warm welcome to the Creative Family

Welcoming activities for new members!

We will organize a series of activities to help everyone better understand our curriculum and life at school.

#### Important dates to note

🔆 Registration day

DN - Dec 2022 (date to be confirmed after interview)

**KG** - Jan 5 to 7, 2023

